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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 

 

Πέμπτη, 14 Ιανουαρίου 2021  

 ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Κ. Χατζηδάκη 
  
 

Θέμα: «Αναγκαία η μέριμνα της Κυβέρνησης ώστε να προστατεύονται όλοι οι 
εργαζόμενοι στον τουρισμό και τον επισιτισμό» 

 

Κύριε Υπουργέ, 
 
Ο κλάδος του επισιτισμού-τουρισμού έχει πληγεί περισσότερο από οποιονδήποτε άλλον 
την περίοδο της πανδημίας και οι εργαζόμενοι σ’ αυτόν με τις οικογένειές τους 
αντιμετωπίζουν έντονο πρόβλημα επιβίωσης.  
Σύμφωνα με καταγγελία της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Εργαζομένων στον Επισιτισμό – 
Τουρισμό, οι εποχικά εργαζόμενοι που ήταν σε αναστολή σύμβασης μέχρι και τον 
Οκτώβριο και έκαναν αίτηση στον ΟΑΕΔ για επίδομα ανεργίας τον Νοέμβριο 2020, ακόμα 
δεν έχουν πληρωθεί. Το ποσοστό αυτό, σύμφωνα με παραδοχή του Διοικητή του ΟΑΕΔ 
σε τοπικό ραδιόφωνο ύστερα από κινητοποίηση του σωματείου της ΠΟΕΕΤ στο Ηράκλειο 
Κρήτης, ανέρχεται σε 20%.  
Επιπλέον, οι εποχικά εργαζόμενοι στον επισιτισμό, με το πρόσχημα της μη υποχρεωτικής 
επαναπρόσληψης, δεν είχαν το δικαίωμα αποζημίωσης ειδικού σκοπού και είναι χωρίς 
εισόδημα είτε από τον Αύγουστο (όσοι πήραν το έκτακτο επίδομα ανεργίας) είτε από τον 
Μάρτιο 2020 ενώ εποχικά εργαζόμενοι σε χειμερινές εποχικές επιχειρήσεις βρίσκονται 
τελείως απροστάτευτοι. 
Ακόμα, όσοι εργαζόμενοι έκαναν μονομερή αίτηση για αναστολή σύμβασης δεν φαίνονται 
να έχουν ένσημα στο σύστημα του ΕΦΚΑ με αποτέλεσμα, ενώ δικαιούνται επιδομάτων, 
να μην μπορούν να τα πάρουν. 
Τέλος, οι νέοι επιδοτούμενοι εργαζόμενοι στον επισιτισμό – τουρισμό, προκειμένου να 
επιδοτούνται για πρώτη φορά επιδότηση ανεργίας, φαίνεται ότι πέραν των απαιτούμενων 
50 ενσήμων για το τρέχον έτος, καλούνται παράλληλα να έχουν πραγματοποιήσει 80 
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ημέρες εργασίας σε κάθε έτος κατά τα δύο προηγούμενα πριν από την έναρξη της 
επιδότησης έτη ως νέοι επιδοτούμενοι κάτι που κατέστη στις περισσότερες περιπτώσεις 
ανέφικτο,  
 
Επειδή η Πολιτεία οφείλει να δείξει το κοινωνικό της πρόσωπο και να ενεργήσει, ώστε να 
μη μείνει απροστάτευτος κανένας εργαζόμενος στον κλάδο του τουρισμού και 
επισιτισμού, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

1. Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεται να προβεί προκειμένου οι παραπάνω 
κατηγορίες εργαζομένων στον κλάδο επισιτισμού – τουρισμού να τύχουν 
κατάλληλης και έγκαιρης κοινωνικής και οικονομικής μέριμνας από την Πολιτεία;  

2. Με ποιόν τρόπο και με ποιο χρονοδιάγραμμα θα διορθωθούν όλες οι δυσλειτουργίες 
και τα κενά νομοθεσίας που αναφέρονται παραπάνω; 

3. Προτίθεται, κατ’ εξαίρεση για το έτος 2020, να λάβει μέτρα για τους νέους εποχιακά 
εργαζόμενους που φέτος θα λάβουν πρώτη φορά ταμείο ανεργίας, ώστε η ένταξή 
στο ταμείο ανεργίας να πραγματοποιηθεί με τα 50 ένσημα και όχι με τα επιπλέον 
που ζητά ο ΟΑΕΔ; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

 

 

Γιώργος Μουλκιώτης  

 




